

Organizer



Knitwear Innovation & Design Society
毛織創新及設計協會

Venue Supported By



THE
WOOLMARK
COMPANY

Seminar on "Sustainable Innovative Technology"

Nowadays, there has been an increasing demand from consumers on sustainable fashion products and manufacturers are therefore in a great need of the green technologies to fulfil customers' expectations. In view of this, Knitwear Innovation and Design Society (KIDS) organises this seminar to introduce sustainable innovative technologies for wool materials and garment in fashion & textile industry. All industries practitioners are welcome to join. The seminar details are as below:

Date: 18 November 2019 (Monday)
Time: 2:30 p.m. – 4:30 p.m. (Registration starts at 2:00p.m.)
Venue: Woolmark Resource Centre,
Unit 3305, 33/F, AIA Kowloon Tower, Landmark East,
100 How Ming Street, Kwun Tong, Hong Kong
Language: Cantonese / English

Topics & Speakers

2:30p.m. – 3:15p.m.	Sustainable Innovative Technology for Merino Wool Speakers: (Speech conducted in Cantonese) <ul style="list-style-type: none"> Mr. Daniel Chan – Business Development Manager, The Woolmark Company Ms. Brenda Yang – Technical Manager, The Woolmark Company
3:15 p.m. – 3:30 p.m.	Coffee break
3:30 p.m. – 4:00 p.m.	WoolUp. The real reWOOLution. Speaker: (Speech conducted in English) <ul style="list-style-type: none"> Mr. Alejandro Ponce Bustamante - Non Denim Project Manager, Jeanologia
4:00 p.m. – 4:30 p.m.	Q&A session

Remarks: The organiser reserves the right to change the seminar content, session, speakers, venue and schedule without prior notice.

To register, please complete the reply slip and email to info@hkkids.org. Seats are limited and available on first come first served basis.

For enquiry, please contact the Secretariat of Knitwear Innovation & Design Society at email: info@hkkids.org.

Supporting Organizations



製衣業訓練局
CLOTHING INDUSTRY
TRAINING AUTHORITY



Hong Kong Apparel Society Ltd
香港製衣同業協進會



香港紡織及服裝學會
Hong Kong Institution of Textile and Apparel

Organizer



Knitwear Innovation & Design Society
毛織創新及設計協會

Venue Supported By



THE
WOOLMARK
COMPANY

Enrolment Form 報名表

(Email 電郵 : info@hkkids.org / Fax 傳真 : 2795 0452)

18 Nov 2019 - Seminar on "Sustainable Innovative Technology"	
Company / Organisation 公司/機構	
Participant 參加者	
Job Title 職位	
Email 電郵	
Contact Tel. 聯絡電話	

Consent on the use of personal data 同意使用個人資料

The personal data provided by means of this form will be used by Knitwear Innovation and Design Society (KIDS) and Clothing Industry Training Authority (CITA) for the purpose of administration, evaluation, statistical analysis and management your registration/application.

毛織創新及設計協會(KIDS)及製衣業訓練局(CITA)會使用透過本表格上所獲得的個人資料，用於行政、評估、統計分析和處理註冊 / 申請等事宜。

I do not wish KIDS and CITA to use my personal data (including name, job title, telephone number, postal address and email address) to promote education and training programmes, services, competitions, surveys, events organized / co-organized / supported by KIDS or CITA.

本人不希望 KIDS 及 CITA 使用本人的個人資料 (包括姓名、職稱、電話號碼、地址和電郵地址)，以發放關於 KIDS 及 CITA 主辦 / 協辦 / 支持的教育及培訓課程、服務、比賽、問卷調查、活動事宜之用。

The above represents your present choice whether or not to receive promotional materials of KIDS and CITA. This replaces any choice communicated by you to KIDS or CITA prior to this application. You may, at any time, choose not to receive marketing literature by emailing to KIDS and CITA at info@hkkids.org and unsubscribe@cita.org.hk.

以上代表閣下目前就是否希望收到 KIDS 及 CITA 推廣的選擇，並取代閣下於本申請前向 KIDS 或 CITA 傳達的任何選擇。您可隨時電郵至 info@hkkids.org 及 unsubscribe@cita.org.hk 取消這項接受宣傳資料服務的安排。

I have noted, understood and agreed all terms and conditions of this form.

本人已細閱明白並同意本表格的所有條款及細則。

Signature 簽署

Date 日期：